

СОДЕРЖАНИЕ

- Симонян Р.Х., Кочегарова Т.М.** Средний класс, или средний потребительский слой, в современном российском обществе 5

ЭКОНОМИКА И УПРАВЛЕНИЕ НАРОДНЫМ ХОЗЯЙСТВОМ

- Смаржевский И.А.** Рекомендации по использованию методов проектного управления в государственных и крупных частных компаниях 15
- Богинский А.И., Чурсин А.А.** Алгоритм минимизации технологической себестоимости производства детали в зависимости от допусков на ее изготовление. 23
- Новаковская А.В., Эртевциан М.Р.** Отдельные аспекты участия хозяйственного партнерства в инновационной деятельности 33

ФИНАНСЫ И КРЕДИТОВАНИЕ

- Панков А.А., Юдин А.В., Грошева П.Ю.** Основные направления повышения устойчивости финансово-экономического состояния предприятия 40
- Андреев Н.Ю., Бобровицкий А.О.** Инструменты и механизмы анализа потерь бюджета в результате манипуляций и противоправных действий при размещении закупок для государственных и муниципальных нужд в электронной форме 50
- Губайдуллина И.Н.** Основные направления деятельности подразделений банковской безопасности 61

ДЕМОГРАФИЯ И МИГРАЦИЯ: ПРОБЛЕМЫ И РЕШЕНИЯ

- Лукьянец А.С.** О некоторых направлениях совершенствования показателей и индикаторов социальных и экономических процессов в Российской Федерации. 69
- Пономарев Е.С., Нечаев А.С.** К вопросу о взаимосвязи миграционных процессов и национальной безопасности 80

РЕГИОНАЛЬНАЯ ЭКОНОМИКА

- Алибаев Т.Л.** Особенности разработки региональных целевых программ 88
- Гарифова Л.Ф.** Факторы конкурентных преимуществ предприятия в региональной экономике 96

МИРОВАЯ ЭКОНОМИКА

- Mehdi Afzali.** Adaptation and integration of Iranian immigrants in Russia: Problems and obstacles 104

TODAY AND TOMORROW OF THE RUSSIAN ECONOMY
2018. No. 87–88
ISSN 1993-4947

CONTENTS

Simonyan R.H., Kochegarova T.M. Middle class or middle consumer stratum
in modern Russian society 5

ECONOMICS AND NATIONAL ECONOMY MANAGEMENT

Smarzhevskiy I.A. Recommendations for the use of project management techniques
in public and large private companies. 15

Boginskiy A.I., Chursin A.A. Algorithm to minimize the technological cost of
manufacturing the part depending on the tolerances of its manufacture 23

Novakovskaya A.V., Ertevtsian M.R. Selected aspects of participation of economic
partnership in innovation activiti 33

FINANCE AND BROADCASTING

Pankov A.A., Yudin A.V., Grosheva P.Yu. The main directions of improving
the stability of the financial and economic conditions of the enterprise 40

Andreev N.Yu., Bobrovitsky A.O. Tools and mechanisms for analysis of loss of
a budget as a result of manipulations and anti-legal actions when placing
purchases for state and municipal needs in electronic form. 50

Gubaidullina I.N. The main directions of the activity of the bank security units 61

DEMOGRAPHY AND MIGRATION: PROBLEMS AND SOLUTIONS

Lukyanets A.S. On the ways to improve the indicators of social and economic
processes in the Russian Federation 69

Ponomarev E.S., Nechaev A.S. To the question of the relationship of migration
processes and national security 80

REGIONAL ECONOMY

Alibaev T.L. The features of developing regional target programs 88

Garifova L.F. Factors of competitive advantages of the enterprise in regional economy. 96

WORLD ECONOMY

Mehdi Afzali. Adaptation and integration of Iranian immigrants in Russia: Problems
and obstacles 104